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Protokół nr 15/2020 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 18 lutego 2020 r.  

w godz. od 1545 do 1615 w Urzędzie Miejskim Suwałkach. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

1. Adam Ołowniuk  – Wiceprzewodniczący Komisji 

2. Krystyna Gwiazdowska  

3. Jacek Juszkiewicz  

4. Karol Korneluk  

5. Jarosław Józef Kowalewski 
 

Nieobecni radni: 

1. Stanisław Kulikowski 

2. Kamil Lauryn 

 
 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Ewa Beata Sidorek – Zastępca Prezydenta Miasta 

2. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych  

3. Jerzy Dąbrowski – Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

4. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 

5. Artur Radzewicz – Naczelnik Wydz. Inwestycji 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Adam Ołowniuk – Wiceprzewodniczący Komisji powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy są 

uwagi do porządku posiedzenia.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie Protokołu nr 14/2020 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństw odbytego w dniu 21 stycznia 2020 r. 

2. Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2019 rok. 

3. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałki na 2020 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki  

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta Suwałki na 2020 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej w Suwałkach w dwie odrębne placówki opiekuńczo-wychowawcze  

i zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej  

oraz specjalistycznej. 

6. Wolne wnioski. 
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Ad pkt. 1 

Przyjęcie Protokołu nr 14/2020 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

odbytego w dniu 21 stycznia 2020 r. 

 

Adam Ołowniuk zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

 

Ad pkt. 2 

Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2019 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego 

Budżetu Obywatelskiego za 2019 rok zostało przyjęte. 

 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałki na 2020 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec czego Wiceprzewodniczący 

Komisji stwierdził, że Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Uchwały 

Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałki na 2020 r. 

została przyjęta.   

 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałki  

na 2020 r. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Jerzy Gałązka poinformował, że na ostatniej stronie uzasadnienia powyższego projektu 

uchwały pomyłkowo podano szacunkowy koszt wydany na jednego mieszkańca na realizację 

zadania dotyczącego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi w Suwałkach. Zamiast 

kwoty 8,5 zł będzie kwota 9,7 zł. Poprawny dokument zostanie Radnym przekazany  

w materiałach sesyjnych. 

 

Adam Ołowniuk zapytał, kto będzie zobowiązany do czipowania psów. 

 

Jerzy Gałązka odpowiedział, że do czipowania psów zobowiązani będą mieszkańcy, a Miasto 

ma obowiązek czipowania psów przyjmowanych do schroniska.  

 

Adam Ołowniuk – jaki to jest koszt? 

 

Jerzy Gałązka odpowiedział, że czipowanie psa wynosi 22 zł. 
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Jarosław Józef Kowalewski zapytał, kto ma uprawnienia do strzelania środkami usypiającymi 

do psów.   

 

Jerzy Gałązka odpowiedział, że takie uprawnienia ma schronisko. Strzela się nie tylko do 

psów, ale również do dzikiej zwierzyny, która stwarza zagrożenie. Wówczas usypia się zwierzę 

i wywozi poza miasto. 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   5  radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymał się od głosu                -   0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta Suwałki na 2020 r. wraz z powyższą poprawką zgłoszoną przez Naczelnika 

Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej w Suwałkach w dwie odrębne placówki opiekuńczo-wychowawcze  

i zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz 

specjalistycznej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ewa Beata Sidorek – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśniła, że do przekształcenia 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej organ stanowiący przygotowuje się już drugi rok.  

Od 1 stycznia bieżącego roku w placówkach opiekuńczo-wychowawczych typu 

socjalizacyjnego, interwencyjnego lub specjalistyczno-terapeutycznego będzie mogło mieścić 

się nie więcej niż 14 podopiecznych. W związku z tym należy poczynić takie przygotowania, 

aby placówka, która dysponuje możliwościami lokalowymi mogła być podzielona na dwie 

odrębne jednostki. W Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej w Suwałkach zatrudnionych jest 

obecnie 21 osób i przedmiotowy projekt uchwały nie zakład redukcji zatrudnienia 

pracowników.  

 

Karol Korneluk zapytał, czy kwestie związane z nakładami na remont Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej były konsultowane z Wydziałem Inwestycji, ponieważ w jego ocenie koszt  

10 tys. zł przeznaczony na postawienie ścianki działowej jest dość wysoki.   

 

Jerzy Dąbrowski odpowiedział, że zasięgnięto od specjalistów informację na temat, jaki byłby 

przewidywany koszt postawienia takiej ścianki działowej. Cena uzależniona była od rodzaju 

materiału, jaki ma być użyty do wykonana ścianki.     

 

Ewa Beata Sidorek – Zastępca Prezydenta Miasta – dodała, że właściwie to będzie długa 

ściana postawiona w holu, który zajmuje bardzo dużą przestrzeń, dzięki której jest możliwość 

zrobienia dwóch odrębnych wejść i stąd wydatek na ten cel kwoty 10 tys. zł 

 

Karol Korneluk – czy w związku z powyższym będzie ogłaszany jakiś przetarg. 
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Ewa Beata Sidorek – Zastępca Prezydenta Miasta – tym tematem nie będzie zajmował się 

Wydział Inwestycji Urzędu Miejskiego, ponieważ ta procedura będzie trwała do końca 

bieżącego roku. Jeżeli Radni przyjmą tę uchwałę to finansowanie i wykonanie robót zostanie 

przekazane Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej. 

 

Karol Korneluk – czy przewiduje się np. dodatek funkcyjny dla wychowawcy Domu nr 2, 

który będzie miał pełną opiekę nad tą jednostką. 

 

Jerzy Dąbrowski odpowiedział, że będzie przyznany dodatek funkcyjny dla wychowawcy- 

-koordynatora, ponieważ będzie pełnił nie tylko nadzór pedagogiczny, ale i koordynował 

działalność placówki. Natomiast do reprezentowania i zarządzania Placówką będzie dyrektor. 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   5  radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymał się od głosu                -   0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekształcenia 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Suwałkach w dwie odrębne placówki 

opiekuńczo-wychowawcze i zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, 

organizacyjnej oraz specjalistycznej. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 

Ad pkt. 6 

Wolne wnioski. 

 

Wniosków nie zgłoszono i na tym protokół zakończono. 

 

 

Wiceprzewodniczący  

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Adam Ołowniuk 

 

                                                  
Protokół sporządziła: 

     

Katarzyna Gałazin 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


